
 

Stede Broec 22 augustus 2022 

Geacht College, 

Op basis van art. 36 Reglement van Orde wil ik u namens de fractie SP enkele vragen stellen. 

In het landelijke nieuws van de afgelopen week is de door het rijk afgedwongen plaatsing van 300-500 
asielzoekers in het dorp Albergen (gem. Tubbergen, Ov.) een dagelijks terugkerend nieuwsitem. Voor de 
opvang van statushouders* voldoet Stede Broec tot op heden aan de taakstelling. Binnen de regio 
Westfriesland is op dit moment geen AZC gevestigd.  

 

1. Valt in de komende periode een nieuwe taakstelling voor de opvang van statushouders te 
verwachten?                                                                                             
Zo nee: waarom niet?                                                                                                              
Zo ja: op welke signalen baseert het college dit? 

2. Welke mogelijkheden heeft de gemeente Stede Broec om aan een eventuele nieuwe taakstelling 
te voldoen? 

3. Op welke manier wordt regionaal samengewerkt inzake de opvang van statushouders? 

4. Is door het COA een verzoek gedaan of worden er op dit moment gesprekken gevoerd over de 
opvang van asielzoekers in de regio Westfriesland? Zo ja: wordt er bij bepaling van het aantal 
opvangplaatsen rekening gehouden met het aantal inwoners en de impact op de gemeenschap? 
Wie draagt hiervoor de verantwoordelijkheid?  

5. Valt te verwachten dat het rijk met een nieuwe taakstelling komt voor de opvang van 
asielzoekers? 

6. Wat verwacht het college te moeten doen om een soortgelijke situatie als in de gemeente 
Tubbergen te kunnen voorkomen? Graag een uitgebreid antwoord. 

 

Wij zien uw reactie graag binnen de gestelde termijn van 30 dagen tegemoet. 

Namens de fractie Socialistische Partij (SP) stede Broec, 

Monique de Vogel                                                                                                                     
fractievoorzitter 

 

 



 

*Mensen met een (tijdelijke) verblijfsvergunning. 

 


